
Referat fra møte i styret for Sandnes Idrettsråd  
Dato: 27.04.2023 kl. 18.30 – 19.25 
Hvor: Radlaståva 
  
Til stede: Paul Hetland, Siv Janne Aarrestad, Sølvi Rabben, Hilde Thorsen Moss, 
Trond Vervik, Veslemøy Rangen og Tonje Soltvedt  
Forfall: Pål Thornes og Vilde Klaussen. 
 
Dessuten møtte: Odd Willy Støve fra Sandnes kommune og daglig leder Kåre 
Strand. 
Møtet ble ledet av Paul Hetland. 
 

Sak  
nr.  

Behandlet  Ansvarlig 

22/23  Årsmøtet 2023 
Referat er ikke ferdig signert, men oversendes til orientering 
når det er klart. 

 
 Siv Janne 
 
  

23/23 
  

Møteplan ut året 
Styremøtene framover holdes på torsdager kl. 19.30. 
Møtedatoer framover: 
 25. mai 
 22. juni med servering etter møtet 
 24. august 
 28. september 
 26. oktober 
 07. desember 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

24/23 Arbeidsform i styret – arbeidsutvalg 
Avtroppende styre har benyttet seg av et arbeidsutvalg  
bestående av leder, nestleder, Hilde Thorsen Moss og daglig  
leder. AU har i hovedsak hatt saksforberedende oppgaver,  
men kan fatte vedtak på vegne av styret i hastesaker. Slike 
vedtak refereres i førstkommende styremøte. 

 
Vedtak: Ordningen med arbeidsutvalg i styret fortsetter. 
Leder, nestleder, Hilde Thorsen Moss og daglig  
leder utgjør arbeidsutvalget. 
 

 
 

25/23 Konstituering – fordeling av arbeidsoppgaver  
Folkepulsen:               Siv Janne og Tonje                                      
Treningstider:            Hilde , Siv Janne, Veslemøy og Trond  
Tilskuddssaker:  AU/Kåre  
LAM:   Styret etter forberedelse i AU 
Politisk kontakt:  Paul og Kåre 
Reklame på idrettsanlegg:   Pål og Tonje  
Hjemmeside/facebook: Veslemøy, Trond og Sølvi  

 

 
 
 
 
 
 
 
Kåre avtaler 
overgang 
med Mathias 
og RIK 



26/23 Fullmaktsreglement 
Vedtak: Fullmaktsreglement fra 2021 godkjennes. 
Reglementet sendes ut sammen med protokollen. 

 

 

27/23 Nytt fra kommunen 
Odd Willy orienterte. 
a. Disposisjonsplanene for Idrettsparkene på stadion og 
Iglemyr skal behandles politisk i mai/juni. Første behandling er 
25. mai i UMTS. 
 
b. Kommunestyret har vedtatt å bygge idrettshall med dobbel 
håndballflate på Riska. 
 

 

28/23 Eventuelt 
Hilde etterlyste med effektivitet i bruken av Aktiv kommune. I 
dag tar det for lang tid å få svar på søknader, og treningsflater 
kan derfor bli stående ubrukte. 
 
Odd Willy svarte at det arbeides med å forbedre systemet. 

 

  
 
Referent: Kåre 
 


